
Oświadczenie złożone przez senatorów  

Marię Koc i Kazimierza Jaworskiego  

na 80. posiedzeniu Senatu 

w dniu 7 sierpnia 2015 r. 

Oświadczenie skierowane do minister infrastruktury i rozwoju Marii Wasiak 

Szanowna Pani Minister! 

W imieniu mieszkańców powiatu węgrowskiego pragniemy zwrócić uwagę Pani Minister na brak bezpie-

czeństwa na drodze krajowej nr 62 na odcinku przebiegającym przez wspomniany powiat. Brak bezpieczeń-

stwa spowodowany jest w ogromnej mierze brakiem chodników w miejscowościach, przez które przebiega ta 

droga. Dotyczy to prawie wszystkich miejscowości na odcinku od miejscowości Starawieś do granicy gminy 

Łochów z gminą Wyszków. Brak chodników i bezpiecznych przejść jest powodem wielu wypadków z udzia-

łem pieszych. Są to także wypadki ze skutkiem śmiertelnym. 

Sprawą jest zainteresowana Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad (oddział w Warszawie), któ-

rej przedstawiciele podzielają konieczność budowy chodników na wspomnianym odcinku. Staraniem war-

szawskiego oddziału GDDKiA taka inwestycja została ujęta w zaktualizowanym programie inwestycyjnym 

dla zadania „Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego na drodze krajowej nr 62 w województwie mazo-

wieckim na odcinku Popłacin – Starawieś”, z okresem realizacji planowanym na lata 2016–2017. GDDKiA 

podkreśla jednak, że nie ma potwierdzenia z Ministerstwa Infrastruktury i Rozwoju w sprawie zabezpieczenia 

finansowania dla wspomnianego zadania.  

Z uwagi na bezpieczeństwo mieszkańców oraz dużą liczbę wypadków z udziałem pieszych zwracamy się 

do Pani Minister z prośbą o wnikliwą analizę przedstawionej tu sytuacji i zabezpieczenie środków finanso-

wych koniecznych do budowy wspomnianych odcinków. 

Maria Koc 

Kazimierz Jaworski 

 

 




